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Abstract (en)
The present invention relates to a lamp (candle) (1) for a grave with a paraffin candle (2) and a cup (3) of polypropylene (PP) which burns in a
pollution-free manner and receives said paraffin candle (2). In the cup interior there is formed, towards an open cup side, a holding device (7) which
is connected, free of undercut and integrally, to the cup. The paraffin candle (2) is either inserted into the holding device (7) of the cup (3) or else
cast in the cup. In either case, the paraffin candle (2) is anchored by the holding device (7), which prevents said paraffin candle (2) from falling out of
the cup. By virtue of the use of PP, the lamp (1) for the grave, according to the invention, meets the required environmental protection demands and,
by virtue of the special design of the cup (3), can be produced in a simple and cost-effective manner as an injection moulded part. <IMAGE>

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft ein Grablicht (1) mit einer Paraffinkerze (2) und einem diese aufnehmenden Becher (3) aus schadstoffrei
verbrennbarem Polypropylen (PP). Im Becherinneren ist eine Halteeinrichtung (7) zu einer offenen Becherseite hin hinterschneidungsfrei und
einstückig mit dem Becher verbunden ausgebildet. Die Paraffinkerze (2) ist entweder in die Halteeinrichtung (7) des Bechers (3) eingesetzt oder
aber in den Becher eingegossen. In jedem Fall erfährt die Paraffinkerze (2) durch die Halteeinrichtung (7) eine Verankerung, die verhindert,
daß diese aus dem Becher herausfallen kann. Das erfindungsgemäße Grablicht (1) trägt durch die Verwendung von PP den geforderten
Umweltschutzbedürfnissen Rechnung und kann durch die spezielle Ausgestaltung des Bechers (3) in einfacher und kostengünstiger Weise als
Spritzgußteil hergestellt werden. <IMAGE>
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